Bishop of Singapore: Rt Revd Dr Titus Chung Rt Revd Low Jee King Assistant Bishop: Archdeacon of Singapore: Ven Daniel Wee Chun Chian

Vicar: **Revd Martin Jungnickel** 

Clergy: Revd Calvin Wee | Revd Tay Hong Ern

Our Vision: In Christ we serve the COMMUNITY as a beacon of FAITH, HOPE & LOVE.

Our Mission: To be a worshipping community that is grounded in God's Word, empowered by the

Holy Spirit for sanctification, ministry and missions and is growing in Christ

to reach out as a beacon of Faith, Hope & Love.

# **Worship & Ministry**

### Services

### **English**

Saturday E3: 2pm

SES: 5pm (Holy Communion)

Sunday

E1: 8am (Holy Communion) E2: 10.15am (Holy Communion)

#### Hokkien

Saturday (suspended till further notice) (Holy Communion on 1st & 3rd)

#### Mandarin

Sunday

10.30am (Holy Communion on 1st & 3rd)

\*\*\*\*\*

#### Children's Ministries

Saturday at 5pm

Pre-school (Age 4-6) in Room 201 Primary 1 - 6 in Daniel Room

Sunday at 8am

Pre-school (Age 4-6) & Primary 1-3 in Room 202 Primary 4 to 6 in Room 210 Youth ministry - The Creed in Daniel Room

Sunday at 10.15am

Pre-school (Aged 4 - 6) in Room 201 Primary 1 to 3 – in Joshua Hall Primary 4 to 6 – in Daniel Room

\*\*\*\*\*

26th & 27th March 2022 4th Sunday of Lent

#### THE COLLECT

Almighty Father, whose Son was revealed in majesty before he suffered death upon the cross: give us faith to perceive his glory, that we may be strengthened to suffer with him and be changed into his likeness, from glory to glory; who is alive and reigns with you and the Holy Spirit, one God,

ST HILDA'S CHURCH

#### Scripture Readings / Sermon Title: **E3**

John 17:1 - 26

"The Heart of Jesus"

SES, E1 & E2

OT/NT: Hebrews 4:14 - 16 Gospel: John 17: 6 - 26

now and forever. Amen.

"Jesus Prays For Us"

Address: 41 Ceylon Road Singapore 429630 Tel: (65) 63443463 Fax: (65) 63440851 email: church@sthildas.org.sg website: www.sthildas.org.sg

#### **WORSHIP SERVICES**

#### **Weekly Holy Communion Church Services**

- Saturday Evening Service (SES) at 5pm in the Church Sanctuary.
- Sunday (E1) at 8am in the Church Sanctuary.
- Sunday (E2) at 10.15am in the Bethel Hall.

#### E3 Service

Saturdays at 2pm in the Bethel Hall.

All attendees of services must be \*vaccinated.

\*An individual is considered vaccinated if he/ she has been: a) fully vaccinated, i.e. has received the appropriate regimen of World Health Organisation Emergency Use Listing (WHO EUL) vaccines including their respective duration post-vaccination for the vaccine to be fully effective, and had their vaccination records ingested in MOH's national IT systems; or b) recovered from COVID-19 within the last 180 days. Refer to https://www.moh.gov.sg/covid-19/pet for more details.

**Livestream Holy Communion Services** will be available on **Saturdays at 5pm** YouTube channel: bit.lv/shconline

Online (Non Holy Communion) Services is available on Sundays from 8am.

YouTube channel: bit.ly/shconline

The podcast (audio of the sermon only) will be available each Tuesday. Podcast: https://sthildas.org.sq/glory-to-qod/podcasts/

~~~~~~

**Private Worship** – The church sanctuary is open for prayer and worship (without singing) during the week for up to 45mins.

You may book your time slot by calling the church office at 63443463.

#### Schedule:

Tuesday to Saturday 9am and 10.30am (except Wednesday) Tuesday to Friday, 2.30pm and 4pm

#### **PASTORAL CARE**

We want to care for you during this difficult time.

- Please let us know of any pastoral need that you may have
- Please call your church friends and encourage one another
- Please let us know if you know of anybody in need of pastoral care

~~~~~~~

#### **FAMILY**

#### 1. CHURCH PRAYER MEETING

Join us to pray together online this coming Tuesday, 5 April 2022. The link will be sent to you via your cell group leaders. For those who are not part of a cell group, you will receive the link by WhatsApp from the church mobile line (96126803).

#### 2. HOLY WEEK SERVICES 9/10 April – Palm Sunday

Usual Service Times

**14 April – Maundy Thursday** 8pm in Bethel Hall

15 April – Good Friday 12noon in Bethel Hall

17 April – Easter Sunday 6.30am at the Courtyard 10.15am in the Bethel Hall

(Note: No SES on 16th April)

#### 3. CHURCH CAMP 5 - 7 JUNE 2022

Please note that the camp dates have changed from 3 - 5 June to Sunday, 5<sup>th</sup> June to Tuesday, 7<sup>th</sup> June. Venue: Oasia Sentosa Resort More details to come!

#### 4. PRIVATE WORSHIP

We offer private worship sessions for all who are not fully vaccinated. Please contact the church office.

# 5. F.I.S.H (Faithful Intercessors of St Hilda's)

Meeting at 9am every Tuesday to pray via Zoom. Please contact Tina at 97780818.

#### 6. FIRE PLACE

(via Zoom every Tuesday, 10am to 11.45am) Facilitators: Mr John Teo and Mr Chan Mun Seng Study on "The Farewell Discourse" (John 13 – 17) All are welcome. Please contact the church office for the link.

# 7. WOMEN'S PRAYER & PRAISE FELLOWSHIP

Every Wednesday 7:30pm – 9:30pm via Zoom. Please contact Lily John: 9278 2783 if you wish to join.

# 8. MEN'S FRIDAY PRAYER BREAKFAST

We are meeting via Zoom from 7:15 – 8:15am every Friday.
Join us if you like! Just contact
Ps Martin at: martin@sthildas.org.sq

#### 9. OFFERTORY

The 4 different payments methods which you may contribute -

- + Cash put in an envelope, set it aside and bring it to church
- + Cheque Write to "St Hilda's Church" and mail it to: 41 Ceylon Road S (429630)
- + Electronically
  - i) St Hilda's Church DBS Account No.: 004-006227-2
  - ii) via PavNow



 Using your bank's internet banking or mobile banking app.
 Enter UEN T08CC4076F at the PayNow transfer screen and verify St Hilda's Church as recipient before confirming the transfer

#### WIDER CHURCH FAMILY

#### 10. DIOCESAN CERTIFICATE OF **BIBLICAL STUDIES 2022**

Registration for the Diocesan Certificate of Biblical Studies (DCBS), Term 2, is open!

Course Duration: 24 March to 26 May Thursdays, 7:30pm to 9:00pm Old Testament - The Major Prophets (Jeremiah & Ezekiel)

New Testament - Ephesians to

Philemon

All lessons will be conducted via Zoom. A course fee of \$10 applies. Visit

https://www.anglican.org.sg//calendar for registration details.

#### 11. THE CHURCH IN CAPTIVITY BY ST PETER'S HALL

Join the talk on 'The Church in Captivity' by St Peter's Hall During WWII, Singapore fell and was captured by the Japanese, bringing with it a season of suffering for many. But even amidst the pain, God's hand can be traced as we look back at how this event planted the seeds that reshaped and transformed the church in Singapore.

Speaker: Mr Allen Lim from St. John's -

St. Margaret's Church

Date: 30 March 2022, Wednesday Time: 8pm to 9.30pm via Zoom

Interested participants may register via

https://bit.ly/35MrtRC

#### 12. ST PETER'S HALL LAY TRAINING

'Doctrine of God the Son (1)' by St Peter's Hall Lay Training Course Duration: 5th April to 31st May 2022 (Tuesdays) Time: 7.30pm - 9.30pm via Zoom To register, email lucillateoh.dts@gmail.com. A course fee of \$20 applies. Visit www.anglican.org.sg for more information.

#### RECRUITMENT NOTICES

#### ❖ St Hilda's Church

has a vacancy for a Facility Officer Please contact the Vicar for more information.

#### ❖ St Hilda's Kindergarten

has vacancies for the following positions:

#### 1 Chinese Preschool Teacher

Minimum Requirements:

Degree / Diploma in Early Childhood Teaching DPT (L1/L2)

Email applications to:

daphnegoh@shkindy.edu.sq

#### 1 Full-time Cleaner

Please call Daphne Goh at 63443119

More opportunities are available:

Visit:

https://www.anglican.org.sg/page/recruitment

for details.

MEMORY VERSE (March)						
"Do not	to the pattern of this	but be	by the			
of y	our Then you will b	be able to	_and approve what			
God's will is—h	is, pleasing and perf	fect"				
Romans 12: 2 (NIV)			2: 2 (NIV)			

#### PRAYER BULLETIN THIS WEEK

#### Church

- Pray for Bishop Titus to be protected from the fiery darts of the evil one and God's enablement to carry out the tasks that God has placed in his heart.
- Pray that the Vicar Revd John Lin will have divine wisdom to lead and shepherd the flock in St John's Chapel, during such challenging times.
- Pray for the church community to experience God's love and grace in this season of repentance, restoration and renewal.
- Pray for God to provide a new chaplaincy staff for the students of St Margaret's Secondary School.
- Pray for missionaries Gerry and Yahui Gan, that they will bear much fruit in the mission field of Chiang Mai, Thailand.

#### The World & Singapore

- Pray for divine protection over the cities in Ukraine and over the people especially the elderly, the young and the vulnerable.
- Pray for talks between Ukrainian and Russian delegates to yield constructive results and for world leaders to act collectively and effectively in bringing an end to the military action against Ukraine.
- Thank God that the Omicron wave in Singapore is gradually subsiding.
- Pray for our Multi-Ministerial Taskforce as they continue to monitor the situation and for the general public to stay vigilant in observing the COVID-19 safety measures even as further easing of measures take effect this coming Tuesday (29th March).

#### St Hilda's Church

- Thank God for His protection and leading at St Hilda's Church.
- Pray for Vicar that God's anointing and shalom to be upon him as he leads the church.
- Pray for every staff that the Lord will bless the work of their hands and that they may find satisfaction in the Lord's presence as they view work as a worship unto God.
- Pray for divine guidance in the process of nominating candidates for the new PCC who will stand for election at the forthcoming AGM.
- Pray for the couples who are going through Marriage Preparation Course, that they may be enriched and inspired to walk deeper together in the Lord.
- Pray for those who suffer in body, mind and spirit, the lonely and the bereaved. May they experience comfort, healing, joy and restoration that comes from our Sovereign God.

# 福建堂早祷线上崇拜(大斋节期)

3月26日 (六)下午2点 ZOOM MEETING ID: 831 6759 1060 **PASSCODE**: 412249

宣召 公祷书第1	页第2段	吴燕丽姐妹	<b>线上崇拜注意事项</b> 1.会前预备心
<b>认罪</b> 第1页 第	3-5段	吴燕丽姐妹	2.邀全家一同参与聚会 3.穿戴整齐
解罪 第2页 第	<b>第6段</b>	郑鸿恩牧师	4.专心听道,写笔记
敬赞		林秀凤姐妹	5.避免同时间处理私事 福建堂下周值勤
读经 马太福音2	6:6-13	何爱霞姐妹 吴丽珍姐妹	4月2日 (圣餐崇拜)
<sup>证道</sup>		杜淑兰传道	讲 黄念开牧师 员 题 10句话
奉献		林秀凤姐妹	目
祝福		郑鸿恩牧师	_ 经 出埃及记20:1-6 文 (福音书-传道) 太22:37-40
报告 欢迎新	朋友	杜淑兰传道	主 爱桃 礼
散会		林秀凤姐妹	主汉星领
<b>分组</b> 祷告小	 小组	郑鸿恩牧师	
万组 符口小			

# 大斋第四主日

全能的父, 祢的独生子, 被钉十架之前, 己彰显祂的尊荣; 求主赐我们有信心领悟祂的荣光,好使我们有能力与祂一 同受苦,效法祂的样式,荣上加荣,永活为王,与圣父, 圣子,圣灵一同掌权,直到永远。阿们。

# 2022年圣希达中文部周报

# 呼应改进自己 爱神 爱人 传福音

藉着 主的话和主的灵 异象 大诫命和大使命

# 华语堂早祷崇拜(大斋节期) 3月27日 (主日) 上午10点30分

官召 公祷书第1页第2段 凌耀辉弟兄 认罪 公祷书第1页第3-5段 凌耀辉弟兄 解罪 郑鸿恩牧师 公祷书第 2 页第 6 段 祝文 大斋第四主日 凌耀辉弟兄 敬赞 张宝珠姐妹 代祷 尤木钦弟兄 马可福音 5:21-24, 读经 刘巩豫弟兄 35-42 耐心等候 证道 柯哲辉牧师

必要欢呼

见证分享

信经 使徒信经 奉献 总谢文

祝福 感恩

报告

欢迎新朋友 散会

天国谁最大2

王下6:11-17 (福音书-牧师) 太18:5-14 永铃

华语堂

下周值勤

4月3日 ( 圣餐崇拜 )

郑鸿恩牧师

主领 秀燕

(圣餐)

碧兰 志强/淑贞 疫

凌耀辉弟兄

张宝珠姐妹

郑鸿恩牧师

苗秀莹姐妹

郑鸿恩牧师

张宝珠姐妹

美莲/骏晨

光全/淡莹

本堂使用圣经版本 《和合本修订版》

# 家事报告 (依时间轴排序)

本周主日服事人员

主礼/襄理

耀辉

防炉

佩娇/友福

招待

秀卿/桂蓉/金山/莲珠

# 1. 中文部防疫策略更新(根据MCCY) 自下周起,即4月3日(主日)崇拜开始:

a) 参与崇拜者资格仍为完成疫苗且有效接种者。

b) 无须分区,不分前后站,且座位增加。

c) 施圣餐位置单在台前,左右各两排,每排可站3人。

d) 无须预先报名主日崇拜。(将取消WhatsApp报名接龙)

# 2. 基督恩典分享班新课程——改變帶來醫治

开课日期: 3月30日(三)8.30PM

結合心理學與基督信仰提供人理解與自己、與他人、與神的關係在哪 裡出了問題,以致於自己出現了什麼樣的症狀。

欢迎向木钦/彩娟/永铃或办公室报名。

### 3.中文部线上祷告会

日期:4月1日(五)8pm (7.45pm 开放预备)

主祷:彩娟姐妹

鼓励全体一同参加,一同操练祷读神的话,并为世人的需要代求。

Meeting ID: 835 0466 7457

Passcode: 893817

# 4.教区华文部第二季信徒夜校课程

开课日期:4**月4日(一)每逢星期一,7.30PM** 

报名费:\$10

报名截止日期:3月28日(一)

课程 导师 形式 备注

提多书 戴艳杰传道 Zoom视频 共4课 4月4日-25日 马太福音 锺锦祥牧师/蔡宇传道 圣三一堂 共6课 4月4日-5月9日

# 5. 情绪创伤的修复(家庭事工系列证书课程)

日期:4月4-5、11-12日(一-二)8-9:30pm

课程费用: \$68 (包含1张线上D6家庭事工大会门票)

报名截止日期: 3月28日(一)

欢迎参加此线上课程,请向办公室报名。

# 6.福建堂恢复实体崇拜

日期:4月9日(六)2pm

请为i福建堂恢复实体代祷,更多详情稍后公布。

### 7. 圣周崇拜预告

受难节华福联合崇拜,日期:4月15日(五)10AM 圣殿

▶ 复活节洗礼华福崇拜,日期:4月17日(主日)10.30AM 圣殿

# 8.圣希达堂年度大会 (AGM)

日期:4月24日(主日)1pm

❖ 通告信已于3月22日发出 (附华文翻译)

- ❖ 年度会友大会报告和执事选举表格将在 3 月 31 日 (四),通过电邮给所有选民。 其后亦会寄发代理投票表格(Proxy Voting Form)。
- ❖ 欢迎选民参与在 4 月 24 日(主日)1pm 举行的虚拟年度会友大会。 参与前需通过代理投票表格上的注册链接预先注册,然后会收到会议 的登入详情。所有在截止日期前呈交代理投票表格或参与虚拟年度会 友大会的会友将被认作出席年度会友大会。
- ❖ 请注意在虚拟年度会友大会中,不会有讨论。执事选举的结果将在虚拟年度会友大会上公布,以及上载在网站。
- ❖ 如果选民有任何有关年度会友大会步骤和投选程序的问题,请直接用此邮址 church@sthildas.org.sg 询问。

#### 9.华福家庭营

日期:**6月3-5日(五-日)星期五傍晚开始** 

营会讲员:萧秀燕牧师/博士

地点:教堂

主题将在4月公布,更多详情,敬请期待。请大家预留日期,一同参与!

### 三月份祷读经文 提示: 先默想经文内容, 后按感动诚心慢慢祷告。

#### 哥林多前书113:4-5

爱是恒久忍耐;又有恩慈;爱是不嫉妒; 爱是不自夸,不张狂,不做害羞的事, 不求自己的益处,不轻易发怒

# 堂会资讯简介

圣公会新加坡教区主教:章剑文主教

圣公会圣希达教堂牧正: Revd Martin Jungnickel 圣希达中文部教牧同工: 郑鸿恩牧师/ 杜淑兰传道

教堂网址: <u>https://sthildas.org.sg</u> 教堂地址: *41 Cevlon Rd S (429630)* 

教堂电话: 6344 3463

中文部YouTube链接: https://bit.ly/2LfYUy4

# 细胞小组/门训课程/儿童主日学

星期 组别(组长/副组长)@时间

周一 门训课程B班(晋凌)@8PM

**周二** 甘榜安南小组(永铃/美莲)@ 7.30PM

**周三** 教会小组(秀卿/爱霞)@2PM;基督恩典分享班(永铃/木钦/彩娟)@8.30PM

周四 友诺士小组 (松和/崇雯)@8PM

周五 加东小组(耀辉/炎成)@8PM; 青成年小组(翊希/庭绿)@8PM

**周六** 儿童主日学 (秀燕/咏宣)@ 10.30AM

主日 门训课程A班(淑兰传道)@4PM;后港小组(莱金/碧兰)@8PM

温馨提醒:疫情期间每个小组聚会时间不固定,请在参与前向组长确认。

# 奉献方式

# (请注明Mandarin)

1. 现金——将款项放入信封,等到回来教会时投入奉献箱。

2. 支票——抬头写上**St Hilda's Church** 并邮寄到教会地址 41 Ceylon Road S(429630)

3. 电子转账——

1)圣希达堂账户号码:004-006227-2,银行:DBS

2)Pay Now UEN号码: T08CC4076F

3)扫描Pay Now QR码



防疫须知(根据MCCY的规定,因爱防疫,人人有责。)

目前为"过渡阶段 Transition Phase" 因疫情缘由,

➤ 主日崇拜直播链接: https://bit.ly/2LfYUy4

▶ Safe Entry 防疫站——防疫站在靠近圣殿后方停车场。请先在手机下载"合力追踪"(Trace Together)或携带便携器(Token)。